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QUESTION ORALE DEPOSEE PAR LES ELEVES DE L’ECOLE 
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OBJET : DEMANDE DE SOUTIEN POUR L’ACCES A LA LANGUE CORSE 
DES ENFANTS ET DES JEUNES EN DEHORS DU CADRE SCOLAIRE. 
 
Madame la Présidente de l’Assemblée de Corse, 
 
Beaucoup d’enfants, en Corse, n’entendent la langue corse qu’à l’école. 
 
En dehors, ils n’ont personne avec qui la parler ou l’écouter. Il existe déjà des 
ateliers, mais ce n’est pas toujours suffisant, et cela peut être trop coûteux pour 
certaines familles. 
 
Alors, nous voudrions savoir : comment l’Assemblée de Corse compte soutenir 
tous ces jeunes qui n’ont aucun accès à la langue corse en dehors de l’école ? 
 
Nous vous remercions. 
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DUMANDA A BOCCA FATTA DA I SCULARI DI A SCOLA BONFIGLIU 

GUELFUCCI DI BELGUDE A U SIGNORA PRESIDENTE DI L’ASSEMBLEA 

DI CORSICA 

 
 
 

OGHJETTU : DUMANDA DI SUSTEGNU PER L’ACCESSU A A LINGUA 
CORSA DI I ZITELLI E DI I GHJOVANNI FORA DI U QUADRU SCULARIU. 
 
Signora Presidente di l’Assemblea di Corsica, 
 
Assai zitelli, in Corsica, sentenu parlà corsu solu à a scola. Fora, ùn anu à nimu 
per parlà lu o stà lu à sente. 
 
Esistenu digià attelli, ma ùn basta, è ponu ancu esse troppu caru per certe 
famiglie. 
 
Tandu vuleriamu sapè : cumu l’assemblea di Corsica intende sustene tutti sti 
ghjovani chì ùn anu nisun’accessu à a lingua corsa fora di a scola ? 
 
Vi ringraziemu. 
 
 
 
 

 


